
Aan de Raad van Bestuur en bestuurssecretaris 
 
 
 
 
Geachte bestuursleden, 
 
Hierbij schrijven we u over de inzet taser. Dit is een verzwaard advies.  
 
 
Wij begrijpen dat de keuze om een taser in te zetten en de inzet zelf bij de politie ligt en niet bij 
Pamejier. Tijdens het adviestraject beseften we dat de keuze om politie te betrekken vaak wel bij 
Pameijer ligt. Wij weten uit ervaring dat de stappen die de politie vervolgens onderneemt door hen 
wordt besproken met de begeleiding of andere deskundigen. Ons advies gaat daarom ook daarover. 
Wij hebben ook wat vragen om meer informatie en zullen ook zelf contact opnemen met de landelijke 
en regionale belangenbehartigers. We hopen dat Pameijer dit ook zal doen richting Valente en GGZ 
Nederland.  
 
- In het aanbiedingsformulier staat dat er pilot is geweest, dat deze succesvol is afgerond en heeft 

geresulteerd in het besluit politieteams standaard te voorzien van 1 of meerdere tasers. Kunt u dit 
rapport aan ons doorsturen en laten weten wat de criteria waren die het tot een succes maakten?  

 
Wij adviseren u om  
  
● Cliënten én medewerkers te informeren dat in voorkomende gevallen politie ook een taser kan 

gebruiken, inclusief op de locatie.  
● De cliëntennieuwsbrief en voorbeelden van herkenbare incidenten waarbij Pameijer toegang 

moet verlenen tot de situatie te gebruiken.  
- Deel de informatie uit het gezamenlijk handelingskader van de politie en GGZ Nederland.  
- Deel ook informatie over de stappen die daarvoor al te nemen zijn, zoals het consultatieteam 

tijdig inschakelen en de crisiskaart.  
 
 
Wij hopen op uw positieve reactie, 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 


